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poveznica na video zapis sjednice:  

https://www.youtube.com/watch?v=LIFhtilE-f0 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

sa 15. sjednice Županijske skupštine Dubrovačko - neretvanske županije, održane 1. kolovoza 2023. g., 

u dvorani Studentskog doma u Dubrovniku, Marka Marojice 4b, s početkom u 10.00 sati. 

 

gđa Terezina Orlić, predsjednica Županijske skupštine otvorila je sjednicu, pozdravila Župana, 

zamjenika Župana, nazočne vijećnike, predstavnike medija i ostale nazočne goste. 

 

Arian Čustović, tajnik Županijske skupštine izvršio je prozivku vijećnika, kako bi se utvrdio kvorum.  

 

Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 24 vijećnika, te da Skupština može donositi pravovaljane 

odluke. 

 

(Sjednici u trenutku prozivke nisu nazočni vijećnici: Zdravko Ćulić, Ivica Dajak, Mario Galov, Marko 

Giljača, Nikola Hajdić, Ivona Kapor, Vedran Kunica, Zdenko Mateljak, Marko Mujan, Stijepo Radić, 

Elvis Soče, Krešimir Vejić i Ivo Žuvela). 

 

Predsjednica je uvodno napomenula kako ovo jest redovna sjednica, ali ona je žurna i ne ubrajamo je u 

onaj vremenski period u kojem moramo sazvati sljedeću sjednicu. 

 

Rekla je da su vijećnici dobili predloženi dnevni red, uz poziv i radne materijale, te je upitala ima li 

netko prijedloga, izmjena ili dopuna na predloženi dnevni red. 

 

Jednoglasno je utvrđen sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 

 
 

1. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi Cavtat za ustupanje prava 

građenja 

 

2. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi Ivo Dugandžić-Mišić za 

ustupanje prava građenja 

 

 

TOČKA 1. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi Cavtat za ustupanje prava 

građenja 
 

gđa Jelena Dadić Račić, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport iznijela je uvodno 

obrazloženje za ovu i sljedeću točku dnevnog reda. 
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Potreba za hitnim održavanjem sjednice određena je rokovima za prijavu projekata na drugi Poziv na 

dodjelu bespovratnih sredstava Izgradnja, dogradnja, rekonstrukcija i opremanje predškolskih ustanova 

(referentni broj: C3.1. R1-I1.2). 

 

"To je uistinu prioritet za naše općine i gradove, pa je bilo zadovoljstvo izaći u susret za prijavu na ovaj 

natječaj", rekla je pročelnica. Rok je 8. kolovoza i u tu svrhu je organizirana ova izvanredna sjednica, 

tako da općina Konavle i Grad Ploče mogu na vrijeme prijaviti projekt i aplicirati uspješnu projektnu 

prijavu. 

 

Odbor za obrazovanje, kulturu i sport prihvatio je predložene odluke. 

 

Predsjednica Županijske skupštine otvorila je raspravu za obje točke dnevnog reda. 

 

Jednoglasno, bez rasprave, donesena je 

 

 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi Cavtat za ustupanje prava građenja 

 

                                 

TOČKA 2. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi Ivo Dugandžić-Mišić za 

ustupanje prava građenja 
 

Jednoglasno, bez rasprave, donesena je 

 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti Osnovnoj školi Ivo Dugandžić-Mišić za ustupanje prava 

građenja 

 

 

Budući da je ovim dnevni red sjednice iscrpljen, predsjednica Županijske skupštine, gđa Terezina Orlić  

zaključila je sjednicu u 10,15 sati.  

 

 

 

           Tajnik                         Predsjednica 

Županijske skupštine                            Županijske skupštine 

    

Arian Čustović, dipl. iur.                                Terezina Orlić 

 


